
Gassió,  que  és  traumatòleg  de

l’hospital transfronterer, analitza el

benefici dels Jocs per a l’esport que

dirigeix.

Sí, un esdeveniment d’aquest tipus

és positiu si es va a buscar que

sigui positiu per al territori.

Desconeixem, però, el projecte de

la candidatura.

Però ningú no ha contactat amb

nosaltres. Som un dels dos clubs

d’aquesta disciplina a Catalunya,

l’altre és el Barça, i suposo que, en

algun moment, algú es posarà en contacte amb nosaltres.

Sí, hem participat en les accions de suport que s’han dut a terme.

Creiem que els Jocs poden ser bons per al territori. El nostre club

no en traurà res, però tant de bo hi puguem participar d’alguna

manera.

Sí, però no crec que Puigcerdà pugui ser-ne la seu, perquè la nos-

tra pista és de mida NHL, no pas olímpica. I per tant tampoc po-

dríem fer-hi els entrenaments dels equips participants.

És de dimensions més reduïdes, cosa que afavoreix l’espectacu-

laritat.
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Sí, perquè són molt mediàtics i si la gent els veu per la TV sap de

què va aquest esport i això és bo per un esport minoritari

Hem passat de 200 a 560, i aquest creixement a la nova a junta

ens ha permès fer un canvi de rumb per poder redreçar el deute

inassumible que teníem, i això gràcies també als patrocinadors

públics i privats.
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